
 

 

FLORBAL 
 

Vím, že  na letošní ročník VELKÉHO FINÁLE ČEZ STREET HOCKEY 

nezapomeneme,  ale určitým způsobem jsme se jistě zapsali do podvědomí i my Vám. Ať už 

jenom tím, že jsme lobovali za malotřídní školy, nebo naším oblastním kolem s Příkazy u 

Olomouce (odkud máme nezapomenutelné zážitky a nové kamarády) anebo nejmladším 

hráčem turnaje Hynkem Skýpalou. Nakonec jsme dojeli až do Ostravy, kde se naší žáci 

ukázali jako perfektní parta a držela se v 1. poločase více než pro všechny překvapivě. Avšak 

v druhém poločase se něco stalo. Začaly nám do brány padat góly,  jeden za druhým a náš 

gólman jen s každým pohybem ruky zadržoval slzy od bolesti. Nakonec skončilo skóre 11 : 0 

a my nevěděli, co se stalo našemu Kubovi. Již před začátkem si stěžoval na bolest ramene, po 

zákroku v 1. poločase však bolest náhle zesílila a ani po pomoci zdravotníků, kteří chlapci 

rameno chladili, se úleva nedostavila. Po příjezdu domů jeli rodiče s chlapcem do nemocnice, 

kde se ukázalo, že Kuba hrál celý druhý poločas se zlomeným krčkem v rameni. 

No řekněte, není to  skvělý kluk, ani v tom nejtěžším okamžiku nenechal spoluhráče na 

holičkách. Za to mu moc děkuji jménem svým, dětí a celým školním kolektivem. 

Myslím, že to je velká oběť jak spoluhráčům, tak i tomuto turnaji´. Ptali jste se nás, jak děti 

tenhle turnaj berou a vnímají. Tady je odpověď. Tento turnaj stojí za to uskutečnit a hrát. 

Děkuji Vám za něj zejména pak paní Blance Korytářové - ředitelce turnaje (kdo s ní přišel do 

kontaktu, ví, o čem mluvím). 

 

Ještě jednou velké díky za mou partu a  za mě 

S pozdravem Mgr.Stavovčíková Alena 

 

To jsem já Jakub Mikunda 

 

 

 
 


